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Евальд Франк 

Дорогі друзі, дорогі брати і сестри у Христі, я брат Франк та 
вітаю вас із Міжнародного місіонерського центру міста Крефельд, 
Німеччина. Ми маємо особливий привілей поділитися з Вами дорогим 
Словом Божим та представити весь план спасіння Бога в Старому та 
Новому Завітах.  

Сьогодні я хочу дуже коротко поговорити про тему божества. 
Так, як я вже показав в перших двох проповідях, Бог є Єдиним, і Він 
відкрив Себе Самого по-різному, як Творець, Спаситель, Царь, як суддя, 
і так далі. 

В Діях Апостолів гл. 20, апостол Павло написав наступне: ,,бо я 
не вхилявсь об'являти вам усю волю Божу! Пильнуйте себе та всієї 
отари, в якій Святий Дух вас поставив єпископами, щоб пасти 
Церкву Божу, яку власною кров'ю набув Він.”. 

Церква Ісуса Христа, Церква Живого Бога не є християнською 
деномінацією, не є якоюсь церковною організацією зі штаб-квартирою в 
тому чи іншому місці. Істинна Церква Ісуса Христа складається з усіх 
справжніх віруючих, які викуплені кров'ю Агнця, пролитою на хресті 
Голгофи. 

Істинна Церква Ісуса Христа є тілом Христовим, що живе через 
всіх, хто народився знову і наповнені та направлені Святим Духом, як 
члени всього Тіла, в якому Ісус Христос є Главою. І в це Тіло, Господь 
помістив різні служіння.  

Але, дорогі друзі, перед входом в період Нового Завіту, я хотів 
би повернутися знову - в цій третій з 52 проповідей, які намагаємося 
підготувати - до Старого Завіту, та показати, як відкрив Бог Себе 
Самого, Єдиний істинний Бог. Я показав, як Він ходив по Едемському 
саду, та на Свій образ створив Адама. Я показав в книзі Буття гл. 18, як 
Господь прийшов до Авраама та їв з ним. Я показав, як пророки і 
чоловіки Божі - такі, як пророк Міхей в Старому Завіті - побачили 
Господа Царя, що сидів на престолі, та небесне військо навколо Нього. 
Так само свідчить і пророк Ісая про те, що він побачив Господа на 
престолі в оточенні херувимів та серафимів і сказав: ,,хто піде для 
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Нас?” Він не говорив з іншою особою божества, Він говорив з тими, 
хто оточував Його з самого початку. 

Таким чином, протягом усього Старого Завіту, Бог ще не відкрив 
Себе Самого, звичайно ж, як Отець, Син і Святий Дух. Протягом 4000 
років Старого Завіту, Бог повідомив про все, що містить план спасіння, 
що повинно було сповнитися під час Нового Завіту. Ми займемося цим 
в наступних проповідях.  

Тут, в Книзі Повторення Закону гл. 6, від вірша 4, Господь 
говорить Ізраїлеві і каже: „Слухай, Ізраїлю! Господь, Бог наш Господь 
один! І люби Господа, Бога твого, усім серцем своїм, і всією душею 
своєю, і всією силою своєю!”. Тут робиться акцент на тому, що БОГ Є 
ОДИН! 

Всі язичницькі народи мають багато богів, багато богинь, але 
тільки Один і Вічний Бог сильно підкреслює, кажучи: „Слухай, Ізраїлю! 
Ти Мій народ в заповіті. Слухай! Я Господь, Бог твій! Хай не буде тобі 
інших богів передо Мною”.  

Потім Господь продовжує говорити їм, і в 6 вірші Він сказав: ,,І 
будуть ці слова, що Я сьогодні наказую, на серці твоїм.”. Не в розумі 
твоєму, а в серці твоєму. Людина аргументує за допомогою розуму, але 
стосовно віри, вона вірить серцем.  У віршах 7, 8 та 9 написано: ,,І 
пильно навчиш цього синів своїх, і будеш говорити про них, як 
сидітимеш удома, і як ходитимеш дорогою, і коли ти лежатимеш, і 
коли ти вставатимеш. І прив'яжеш їх на ознаку на руку свою, і 
будуть вони пов'язкою між очима твоїми. І напишеш їх на бічних 
одвірках дому свого та на брамах своїх.”. 

Мої дорогі друзі, Бог Ізраїлю, дав їм свідчення віри. Та вона не 
була в "триєдиного Бога" або в "Бога у трьох особах" або в "святу 
трійцю". Ні! Це була віра в єдиного Бога. „Слухай, Ізраїлю! 

 Брати і сестри, дорогі друзі, можливо те, що я Вам тепер скажу, 
шокує Вас, але вчення про "святу трійцю", яке було введено в 3 та 4 
столітті після Христа, не можна знайти ніде в Біблії.  

Навіть в Новому Завіті Бог відкрив Себе Самого, як наш Отець 
на небесах - тому ми молимося: ,,Отче наш, що єси на небесах” – на 
землі в єдиному Його Синові, і живе в нас Святим Духом. Бог над нами, 
Бог з нами, Бог в нас. Три відкриття того самого Бога, щоб виконати 
Свій власний план спасіння. 

Протягом усього Старого Завіту Бог жодного разу не відкрив 
Себе Самого, як Отця, Сина і Святого Духа. Тому ні Авраам, ні будь-яка 
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інша людина на землі ніколи не зверталася до Бога як до Отця або Сина 
або Святого Духа протягом тих 4000 років від Адама до Христа. 

Брати і сестри, це дуже важливо знати. Оскільки вчення про 
«святу трійцю» не тільки неправильне, воно абсолютно неправильне. 
Не існує єдиного Бога у трьох іпостасях. Нам не потрібні три вічні, три 
всемогутні, НІ! Одного самого нам достатньо. І тому існує тільки Один! 

І якщо дослідите весь Старий Завіт, ви виявите, що цей Єдиний 
Бог відкрив Себе Самого по-різному. У другій частині вірша 2 Псалма 
89 ми читаємо: „від віку й до віку Ти Бог!”  

Якщо перейдемо до Ісаї, гл. 40, вірша 28, ми можемо прочитати: 
,,Хіба ж ти не знаєш? або ти не чув? Бог відвічний Господь, що кінці 
землі Він створив. Він не змучується та не втомлюється, і не 
збагненний розум Його”. 

Вічний Бог відкрив Себе Самого по-різному в Старому Завіті. І, 
дорогі друзі, дозвольте мені сказати дуже прямо, я повинен це сказати 
таким чином: перед поверненням Христа, до того, коли євреї зможуть 
повернутися до Господа, потрібно викрити вчення про "святу трійцю" 
як таке, що не відповідає Слову і волі Божій.  

Євреї можуть вірити тільки в єдиного Бога, а не в двох чи в 
трьох. Навіть Магомет мав цю проблему: християни вчилися, що "Бог 
мав Сина на небесах". Він запитав: ,, Якщо Бог мав сина, хто була його 
мати, яка народила сина? " Якщо всі люди на землі, і особливо християни, 
усвідомлять цю шкоду, заподіяну внаслідок введення в оману вченням 
"святої трійці", то повинно настати протверезіння.  

Я також повинен струсити Вас словом Божим, щоб Ви дізналися 
про те, що є тільки один Бог, Який дав обітниці і відкрив Себе Самого 
заради величної мети - виконати ці обітниці протягом Нового Завіту. 

Потім маємо текст в Ісаї гл. 43, вірш 10: ,,Ви свідки Мої, 
говорить Господь, та раб Мій, якого Я вибрав, щоб пізнали й Мені ви 
повірили, та зрозуміли, ще це Я. До Мене не зроблено Бога, і не буде 
цього по Мені!”. 

Возлюблені, незалежно від того, скільки текстів я зміг би 
прочитати - і все ж таке, я прочитаю ще кілька - тільки, якщо ви готові 
прийняти поправку, лише, якщо ви готові вірити тільки в Слово Боже, а 
не у всякі витлумачення... 

Як я вже говорив в попередніх двох проповідях, ті, які пізнали 
Бога особисто, вони свідчили про Нього. Те, що представили пророки, 
це не були їх ідеї, це вони пережили особисто з Господом. 
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Брати і сестри, тому що Бог відкрив Себе Самого у Ісусі Христі, 
ми можемо пізнати Його особисто. Наш Господь сказав: ,,Хто бачив 
Мене, той бачив Отця". 

Щоб не покидати нашої теми про єдиного Бога, дозвольте мені 
прочитати з Ісаї гл. 45, вірша 5: ,,Я Господь, і нема вже нікого, нема 
іншого Бога, крім Мене.  Я тебе підперізую, хоч ти не знаєш Мене...Я 
Господь, і нема вже нікого”. 

Дорогі друзі, я не читаю з церковної книги, я читаю з Біблії. І 
прийшов час, щоб всі, хто бажає бути прийнятим Господом, відкинули 
все, що написано в усіх книгах та повернулися до того, що написано в 
цій єдиній Книзі. Тут ви не знайдете пояснень або витлумачень - тут ви 
знайдете Бога, який говорить тим, яким Він відкрив Себе Самого та 
Свій план спасіння.  

Якщо ви прочитаєте текст з Ісаї гл. 45, вірша 23, там Господь 
каже: ,,Я Собою Самим присягав, справедливість із уст Моїх вийшла, 
те слово, яке не повернеться...”. 

Возлюблені, якби було більше осіб в божестві під час Старого 
Завіту, Бог мав би клянутися тим, що стоїть праворуч або ліворуч Його, 
одним або іншим. Але Бог поклявся Сам Собою, Сам Собою. Ви 
можете прочитати про це в багатьох місцях в Писанні: в Бутті гл. 22, 
вірші 16, в Амосі гл. 6, вірші 8, До Євреїв гл. 6, вірші 13 – та в інших 
місцях, де Бог, Єдиний Бог поклявся Сам Собою.  

Я ще раз кажу, ми продовжуємо займатися періодом Старого 
Завіту, щоб показати, що єдиний Бог відкрив Себе Самого по-різному в 
Старому Завіті, але Його відкриття у людській формі в Ісусі Христі 
відбулося на початку Нового Завіту. 

Якщо перейдемо до Нового Завіту, дуже коротко, до Римлян гл. 
3, у вірші 30 читаємо: ,,бо є один тільки Бог, що виправдає обрізання з 
віри й необрізання через віру” – ,,бо є один тільки Бог". 

І як я вже раніше говорив, цей єдиний Бог відкрив нам Себе 
Самого, щоб спасти нас, щоб повернути нас, як синів і дочок Божих, 
щоб поставити нас в наше оригінальне положення, до гріхопадіння.  

В посланні До Галатів гл 3. вірші 20 читаємо: ,, Але посередник 
не є для одного, Бог же один.”. Навіть протягом Нового Завіту, хоча 
показуються різні відкриття Бога, Писання говорить тільки про одного 
Бога. 

Доходимо до Римлян гл. 1, де апостол Павло робить вступ до 
Євангелії, яку він проповідував, та представляє своє завдання - до 
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Римлян гл. 1, в 1 та 2 віршах: ,,Павло, раб Ісуса Христа, покликаний 
апостол, вибраний для звіщання Євангелії Божої, яке Він перед тим 
приобіцяв через Своїх пророків у святих Писаннях.” – яку він 
пообіцяв через Своїх пророків протягом усього Старого Завіту, а в 
Новому Завіті ми бачимо, виконання всіх цих обітниць. 

В посланні До Римлян гл. 16, у віршах 24 та 25 ми читаємо: ,, 
Благодать Господа нашого Ісуса Христа нехай буде зо всіма вами!  
Амінь. А Тому, хто може поставити вас міцно згідно з моєю 
Євангелією й проповіддю Ісуса Христа, за об'явленням таємниці, що 
від вічних часів була замовчана”. 

Ця таємниця - відкриття Бога в Ісусі Христі, була прихована від 
початку часу, а потім була відкрита. Ми будемо говорити про це в 
наступних проповідях. 

Дорогі брати і сестри, повернення Христа дуже близько, і перед 
поверненням Христа церква Нового Завіту повинна повернутися до 
біблійного вчення, повинна вийти з усіх деномінацій, з усіх помилок, з 
усіх витлумачень і поважати святе Слово Боже, від Буття до Об'явлення 
- ,, Один Господь, одна віра, одне хрищення".  

Дорогі друзі, в наступних проповідях ми займемося обітницями 
Божими і ми будемо продовжувати будувати, щоб показати вам, як Бог 
передбачив, що буде робити, а потім ми покажемо вам, як сповнилися 
всі обітниці у Христі. 

Будь ласка, прийміть участь в тому, що Бог робить прямо зараз! 
Не беріть участь в тому, що роблять церкви, деномінації чи 
харизматичні особистості, не беріть участь в їх програмах! Будьте 
частиною Божого плану для останнього часу. Поверніться до Бога та 
Його Слова і вірте так, як сказано в Писанні. Нехай благословить вас 
Бог і буде з вами, в Ім'я нашого дорогого Ісуса. Амінь.
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